



Aika 27.5.2026 klo 20.00

Paikka Meet

Läsnä Karri Alameri (KA, puheenjohtaja)
Virpi Aho (VA, sihteeri)
Mira Pyy (MP, harrastevaliokunta)
Viivi Kallio (VK, jalostusvaliokunta)
Saara Suutarla (SS, urheiluvaliokunta)
Ninni Kullberg (NK, koulutusvaliokunta)
Ritva Moilanen (RM, varajäsen)
Kati Kaihlaranta (KK, rahastonhoitaja, ei äänestys-oikeutta)

Poissa Patricia Vikström (PV, varapuheenjohtaja)
Michaela Suomi (MS, jäsen)
Tiia Keinänen (TK, varajäsen)
Sanna Elfving (SE, SIHY:n Hevosen hyvinvointityöryhmän puheenjohtaja, ei äänestys-oikeutta)
Hanna Paasio (HL, jäsensihteeri, ei äänestys-oikeutta)
Dan Björklöf (DB, SRL:n hallituksen jäsen, askellajiratsastuksen lajivastaava liitossa, ei äänestys-oikeutta)

ASIAT

1. Kokouksen avaus
 - KA avasi kokouksen klo 20.13
2. Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus
 - Kokous on päätösvaltainen.
3. Esityslistan hyväksyminen
 - Kokous hyväksyi esityslistan.
4. Kokouksen 6/2026 pöytäkirjan hyväksyminen
 - Kokous hyväksyi pöytäkirjan.
5. Talousasiat (ML)
 - Tilin saldo 40 186,96 e
6. Urheiluvaliokunta (SS)
 - Tuomarikurssi III:n sisältö ja Tuomariharjoittelun kriteerit (RM)
 - Urheiluvaliokunta ja koulutusvaliokunta keskustelevalle ja valmistelevat tästä omat näkemyksensä ja perustelunsa. Asiaa käsitellään uudelleen seuraavassa kokouksessa.
 - Passikoppien hankinta-asia on edelleen kesken, ja hanke on viivästynyt. Urheiluvaliokunta ehdottaa, että kopit vuokrataan SM-kisoihin Lopelta Kaakkolan tilalta. Vuokrahinta 350 e/ viikonlopulta ja kuljetus (ehkä lavetti + iso henkilöauto). Urheiluvaliokunta selvittää kuka hoitaa kuljetuksen, jos kopit ja kärry hoituvat. Selvitetään hinnat ja käytännön toteutus. Budjetissa 1000 e koppien siirto ja vuokraus.
 - Kokous hyväksyi ehdotuksen.
 - Urheiluvaliokunta ehdottaa:
 - Seura- ja aluetason kilpailuissa P2 speedpassissa voi käyttää passiassistenttia, mikäli neljättä tuomaria ei ole saatavilla. Tällöin mahdollisesti juostua ennätysaika (SE, ME) ei kuitenkaan hyväksytty/rekisteröidä ennätykseksi mutta muutoin tulos hyväksytään viralliseksi kilpailutulokseksi ja SM-kvaaliksi. Kisa järjestäjän tulisi tiedottaa kilpailijoille, mikäli P2-lajissa käytetään tätä kansallista sääntöä, jotta kilpailijat tietävät vaikutuksen ennätysaikoihin.
 - Ehdotuksen syy: Uusissa FEIF:n säännöissä mainitaan, ettei passiassistentteja voi käyttää P2-lajissa. Haluamme kuitenkin mahdollistaa P2-lajin järjestämisen kolmen tuomarin kisoissa

seura- ja aluetasolla. WR-kilpailuissa ja kansallisella tasolla on joka tapauksessa 5 tuomaria, joten niissä kisoissa tämä ei ole ongelma.

- Johtokunta hyväksyi ehdotuksen.

- 17.5.2026 pidettiin passiassistenttikoulutuksen lähipäivä Kaakkolassa. SIHY:lle valmistui 16 passiassistenttia.
- SM-kisat 16.-19.7.2026
 - Varustetarkastustuomari puuttuu osasta kisapäiviä.

7. Jalostusvaliokunta (VK)

- Vuoden 2026 jalostusnäyttely 30.-31.5.2026, ajankohta ensin siirrettiin su-ma -> la-su ja myöhemmin peruttiin kokonaan tältä keväältä. Ks. muualla päätetyt asiat.
 - Jalostusnäyttelyn tulevaisuus. Mitä tehdään? Keskustelua: Järjestetäänkö esim. joka toinen vuosi. Mitä mieltä Hippos on? Saisiko Hippokselta edustajan johtokunnan kokoukseen? Ruunat mukaan! Voisiko match show tyyppisiä näyttelyitä olla? Tietoa näyttelystä ja sen ”juonesta” pitää jakaa enemmän. Esim. Sveitsi järjestää näyttelyn joka toinen vuosi.
 - Näyttely pyritään järjestämään syksyllä 2026. Tästä viestittävä avoimesti. VK ja jalostusvaliokunta selvittävät asiaa mm. talouden kannalta.
- Kasvattaja-CUP – edellisessä kokouksessa sovittu, että jalostusvaliokunta tekee ehdotuksen johtokunnalle.
 - Jalostusvaliokunta edistää asiaa urheiluvaliokunnan kanssa. Ei uutta.

8. Koulutusvaliokunta (NK)

- Koulutusvaliokunta sopinut SPR:n kanssa alennuksista FEIF-ohjaajille sekä SIHY:n jäsenille (etukoodi) SPR:n EA1- sekä EA2-verkkokoulutuksia varten.
- EA1:een livekoulutuksessa (1 pv läsnä ja 2 iltaa etänä) ei ole ollut riittävästi ilmoittautumisia, joten se yritetään siirtää.
- FEIF 2 -ohjaaja koulutus haluttaisiin järjestää ensi talvena. Ennakkovaatimuksista joudutaan mahdollisesti joustamaan. Asiasta keskustellaan ohjaajien kesken. Keskusteluun tulossa mukaan Camilla Hed Ruotsista.

9. Harrastevaliokunta (MP)

- Hevoset messut 25.-26.4.2026
 - Loppukeskustelu
 - 9 uutta jäsentä
 - Julian klinikka sai hyvää palautetta
 - Tuotemyynti ei vetänyt.
 - Ensi kerralla olisi hyvä olla jokin sisäänheittohoukutin.
 - Ensi vuoden osallistuminen
 - Johtokunnan mielestä kannattaa osallistua, mutta asia päätetään FB-ryhmässä, jotta saadaan laajempi näkemys.
- Paikalliskerhojen iltatee – siirretään seuraavaan kokoukseen.
- FEIF-posterin julkaisu siirtyy, jotta se saadaan taitettua ammattimaisesti.
- Älä läikytä -haaste julki 15.6.2026

10. Hevosien hyvinvointi -työryhmä (SE)

- Ei uutta

11. Yhteistyöjärjestöt

- SRL
 - Sopimus askellajiratsastuksen lajisääntöjen liitteeksi (SS). Lajisäännöt toimitettu SRL:ään.
 - Lajisäännöt käsitelty SRL:n ti 24.3.2026. Käsitely siirtynyt. Mikä on tilanne nyt? – Ei uutta.
- FEIF
- ESRA
- NIHC

- Kokouskutsu 2.-3.10.2026 NIHC workshopiin, joka järjestetään Reykjavikissa, Islannissa. Ks. Drive. Johtokunta päätti, että KA ja RM lähtevät.

12. Muualla päätetyt asiat

- Aluemestaruuskilpailut 2026
 - Urheiluvaliokunta sai aluemestaruuskisojen järjestäjäksi yhden hakemuksen, jonka oli lähettänyt Hesteneisti ry. Urheiluvaliokunnan kokouksessa Liisa Pöyry oli jäävi (ei osallistunut keskusteluun eikä mahdolliseen äänestykseen). Hestneisti ei voi järjestää passikilpailua, koska Talli Fludabaerissa ei ole passisuoraa. Urheiluvaliokunta valitsi Hestneistin kisojen järjestäjäksi. PP3 järjestämistä ehdotettiin Jalkur ry:lle. Jalkur on hyväksynyt ehdotuksen. Jalkur järjestää PP3-kisan elokisoissaan. Myös ESRA on jo hyväksynyt valinnat.
- Jalostusnäyttelyn ajankohdan siirto ja lopulta peruminen tältä keväältä.
 - Jalostusvaliokunta ehdotti esityksen päivämäärien siirtämistä su-ma => la-su, koska maailman politiikka oli vaikuttanut tuomareiden lentoihin. Johtokunta hyväksyi esityksen fb-ryhmässään 8.5.2026. SS jääväsi itsensä äänestyksestä, koska on liian lähellä osallistuvien/poisjäävien hevosten omistajia.
 - Johtokunta kannatti ehdotusta.
 - 18.5.2026 VK ilmoitti johtokunnan fb-ryhmässä jalostusvaliokunnan ehdotuksen: "Ilmoittautuneita on tällä hetkellä näyttelyyn 18. Monia ideoita varainkeruusta on kehitelty, mutta ei silti oletettavasti pystytäkään kattamaan kaikkia kuluja. Tuomareilta ei olla saatu vahvistusta liittyen heidän palkkioihinsa. Jalostusvaliokunta ehdottaa näyttelyn perumista tämän kuun lopussa vähäisen kiinnostuksen vuoksi, ja miettii/selvittää siirron mahdollisuutta syksyyn. Saako tämä kannatusta johtokunnalta?"
 - Johtokunta kannatti ehdotusta.
- Uuden jäsensihteerin valinta
 - Johtokunta hyväksyi valinnan fb-ryhmässään 24.4.2026.
- Vuoden 2025 PR-teko – Emma Tallilla -kanavan kasvo Emma Kallioniemi sekä jakson toteutukseen osallistuneet Niemen sisarukset Kanerva ja Veera sekä Kaakkolan tila.
 - Muut 2025 PR-teot hyväksyttiin 6-2026 kokouksessa. SS joutui jäävänsä itsensä tämän kohdan äänestyksessä, minkä vuoksi kokous ei tässä kohtaa ollut päätösvaltainen. Siksi tämän kohdan hyväksyntä siirrettiin johtokunnan fb-ryhmään. Esitys hyväksyttiin 23.4.2026.

13. Muut asiat

- KYC – Intrum Justicia (käytetty perintään) Intrum Justicia haluaa tietää onko joku johtokunnanjäsen tai hänen lähipiiristään poliittisesti vaikutusvaltainen hlö.
 - KK tekee lomakkeen (sis. kuvaus), jossa kysytään tarvittavat tiedot ja joka on vahvan tunnistautumisen takana. Tästä saadaan tarvittavat tiedot ja asia saadaan eteenpäin.
- Mahdollinen eroaminen SRL:stä -selvitystyöryhmän perustaminen – tilanne. Ei uutta.

14. Seuraava kokoukset

- ke 17.6. klo 20.00

15. Kokouksen päättäminen

- KA päätti kokouksen klo 21.51